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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Mager Andrea, tárca nélküli miniszter (nemzeti 
vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen előnyökkel, esetleg terhekkel jár az, hogy az 
FTC veszi át a kézilabda világbajnokságra épített, állami tulajdonú sportcsarnok 
vagyonkezelését?" 

Tisztelt Mager Andrea Miniszter Asszony!

Az új budapesti, a Groupama Arénával szemben, a népligeti buszpályaudvar mögött, a volt katonai
akadémia  területén  több  mint  100  milliárd  forintból  épülő,  állami  tulajdonú  kézilabda  csarnok
vagyonkezeléséről  döntött  az  Országgyűlés.  Az  általános  vitában  azonban  Pogácsás  Tibor
államtitkár  úrtól  nem kaptam választ  a  feltett  kérdéseimre,  ezért  vagyok  kénytelen  ezeket  újra
megfogalmazni és most írásban feltenni Önnek. Előtte azonban szeretném hangsúlyozni, hogy nem
ördögtől  való,  ha  egy  állami  beruházás  végtermékének  vagyonkezelője  egy  sportklub  lesz,
amennyiben az emberek tudhatják annak okát.

A kézilabda világbajnokságra épülő állami tulajdonban lévő csarnok, a Ferencvárosi Torna Club
vagyonkezelésébe adásával kapcsolatban tisztelettel kérdezem Miniszter Asszonyt:

Készült-e üzemeltetési  terv? Amennyiben igen,  mely elemei  mutatnak arra,  hogy egy sportklub
legyen az üzemeltető?

Készült-e koncepció a csarnok hasznosíthatóságáról? Amennyiben igen, milyen eredményre jutott a
vizsgálat?

Készült-e  úgynevezett  megvalósíthatósági  tanulmány?  Amennyiben  igen,  ennek  megállapításai,
következtetései hol olvashatóak?

Miért éppen a Ferencvárosi Torna Club (melynek örökös bajnoka vagyok) lett a vagyonkezelésre



 
kiválasztott sportszervezet? Milyen előnyökkel, esetleg terhekkel jár az, hogy a Fradi veszi át a
csarnok vagyonkezelését?

A korábban az állam tulajdonában és kezelésében, majd az állam tulajdonában, de a Ferencváros
kezelésében működő Népligeti  sporttelepen van egy régi  és  egy modern  sportcsarnok,  amely a
kézilabdát  szolgálja.  A  Fradihoz  került  továbbá  a  korábbi  Építők  SC-hez  tartozó  népligeti
sportcsarnok is. Kell egyáltalán ez az új a Fradinak?

Várom megtisztelő válaszát.

Sportbaráti üdvözlettel,

dr. Steinmetz Ádám
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